
ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ: 
 
“Ποιοί είναι οι λόγοι που δεν έχει ξεκινήσει η κατασκευή των λιμνοδεξαμενών 
στην Εγκλουβή και στην Βασιλική Λευκάδας;” 
 
 Η ανάγκη των δύο λιμνοδεξαμενών σε Εγκλουβή και Βασιλική είναι 
μεγάλη, καθώς θα εξυπηρετήσει την ύδρευση των αγροτικών καλλιεργειών σε 
μια μεγάλη περιοχή, την ορεινή και νότια Λευκάδα, από τις οποίες βιοπορίζεται 
η πλειοψηφία των κατοίκων πολλών χωριών. 
 Οι μελέτες για τα δύο αυτά έργα έχουν ολοκληρωθεί από το 2007. 
Μάλιστα, εντάχθηκαν στο πρόγραμμα Αγροτικής Ανάπτυξης για τη 
χρηματοδότησή τους (5.650.000ευρώ) από την ΠΙΝ.  
 Η λιμνοδεξαμενή της Εγκλουβής αφορά 50.000 κυβικά και της Βασιλικής 
700.000 κυβικά. 
 Απ' όσο γνωρίζουμε, για το έργο της Εγκλουβής, υπάρχει  θετική 
γνωμοδότηση από το δημοτικό συμβούλιο Λευκάδας για την χρήση από την 
ΠΙΝ των όποιων δημοτικών εκτάσεων απαιτηθούν στη θέση “Αριά” για την 
κατασκευή της. Δεν γνωρίζουμε αν συμβαίνει το ίδιο και με την αντίστοιχη 
λιμνοδεξαμενή  της Βασιλικής. 
 Η προηγούμενη περιφερειακή αρχή, το 2018, είχε ανακοινώσει μέσω του 
κυρίου Γαλιατσάτου, ότι θα ξεκινήσει στην θητεία του η υλοποίηση της 
λιμνοδεξαμενής της Εγκλουβής. Κάτι τέτοιο δεν πραγματοποιήθηκε. 
 
Επερωτάσθε:  
1) Εφόσον  οι μελέτες υπάρχουν και είναι ενταγμένες σε πρόγραμμα 
χρηματοδότησης, τι ενέργειες θα κάνει η ΠΙΝ για να προχωρήσει άμεσα η 
κατασκευή τους; 
2) Τι ανάγκες και εκκρεμότητες υπάρχουν συγκεκριμένα και για τα δύο έργα, 
αν χρειάζονται επιπλέον απαλλοτριώσεις ιδιωτικών εκτάσεων και αν έχει 
εξασφαλιστεί η χρηματοδότηση γι' αυτές. 
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